
 

JEGYZŐKÖNYV 

 
KÖZMEGHALLGATÁS 

 
SOROS 
NYÍLT 

 

 

 

KISZOMBOR 

2012. november 27. 
 

II. 



 37 

JEGYZŐKÖNYV 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. november 27. 
napján 14 órai kezdettel megtartott soros közmeghallgatással egybekötött nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Bacsa György alpolgármester, Balázs Zoltán 
képviselő, Börcsökné Balázs Márta képviselő, Gazsi Gábor képviselő, Szekeres Krisztián 
képviselő, Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 7 fő 
 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Kárpáti Tibor jegyző, Szabóné Tamás Julianna 
közgazdasági csoportvezető, Dr. Suba Rita igazgatási csoportvezető 
 
 
7. Napirend 
A 2013. évi költségvetési koncepció megvitatása. 
8. Napirend 
A 2013. évi költségvetési koncepció ismertetése. 
Előadó: Szegvári Ernőné 
    polgármester 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a P.Ü.V.E.B. határozata a jegyzőkönyv 13. számú 
melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A 2013. évi költségvetési koncepció megvitatása a 
napirendünk. A közgazdasági csoportvezető szóbeli kiegészítést kíván-e tenni? 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Nem. 
 
Gazsi Gábor képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a 2013. évi koncepciót. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Képviselő úr említette az utakat, vízvezetéket, most kellene 
megbeszélni. A múltkori testületi ülésen a pénzügyi csoport vezetője elmondta, hogy mi volt 
várható. Kulturális ágazatban 9-10 millió Ft-os a hiány. A könyvtár esetében mindig probléma 
volt központilag, hogy nincs úgymond vezetője és szakfeladatként működik. Ezt most meg 
fogja oldani egy jogszabály-módosítás, mert köthetünk szerződést a Somogyi Könyvtárral, 
ebben majd a testületnek kell dönteni. Legalább 20 óra nyitva tartást kell biztosítani 5 napon 
keresztül, ez a minimum feltétel. Ennek meghatározása a képviselő-testület dolga. Az biztos, 
hogy szűkíteni kell. Valószínű a könyvtár sem tud működni így ebben a formában. Valószínű 
a kettő fő közül egy főt kellene alkalmazni, de mindig nekem kell mondani a rosszakat. A 
másik, hogy a konyhások esetében is lépni kell. Ez is borzasztó, mert ezek mind azt jelentik, 
hogy nincs tovább munkahely, ott is valami megoldást kellene keresni, találni. Elég szépen 
kiszolgáljuk az intézményeket, elég nagy óraszámban ott vannak. Az óvoda is valószínű nem 
kap majd kisegítőt. Próbálják megoldani az intézmények, ami létszámot lehet, csökkentsünk. 
A bölcsőde működtetéséről döntenie kell hamarosan a testületnek. Kértem az óvodavezetőt, 



 40 

hogy nézze meg, hogy esetleg óvodai fenntartásban hogyan működne, mert vannak ilyen 
lehetőségek.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Néztem az interneten, olvasom a 
jogszabályt is, mert eddig mindig mindenkinek mondtam, hogy erre nem találok lehetőséget, 
megoldást, eleve az egyik szociális ágazatba, a másik oktatási ágazatba tartozik, más az 
ágazati irányításuk. Felsőzsolcán láttam egy alapító okiratot, ahol egy épületen belül van az 
óvodás csoportok mellett bölcsőde is. Külön szakfeladaton, de egymás után felsorolva, 
nyilván a szakmai rész a rájuk vonatkozó. Az, hogy ez mit jelent, az épületen belül milyen 
átalakításokat, nem tudom, mert egy ilyen rendkívüli esetben, amikor a szükség ezt hozza, 
hogy mennyire ragaszkodnak ahhoz, hogy minden úgy legyen, mint ahogy egy bölcsődében, 
nem tudom elképzelni. Ha nem annak építették, hogy egyik fele bölcsőde, a másik fele óvoda, 
akkor szerintem ott sem úgy működik, mint nekünk a Rákóczi utcán annak idején.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az a legnagyobb gond, hogy ha az óvodai konyhán főzés 
lenne és tálalás, akkor ahhoz át kellene alakítani. Lehet közös fenntartás, lehet egy épületben, 
sok megoldás létezhet.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Volna ott hely? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A konyhával van a baj. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Úgy gondolom, hogy az egyik üresen 
maradó csoportszobában a legkisebbek elférnének. A 2,5 éves korú gyermekeket a jogszabály 
engedné, hogy felvegyük az óvodába. Nyilván ez eddig nem volt cél, mert arra azért 
ügyeltünk, hogy mind a két intézménynek megmaradjon a gyereklétszáma. Egyébként 
drasztikusan csökken a gyereklétszám. A bölcsőde szakmai vezetője is azt mondta, hogy egy 
csoportban elférnének a legkisebbek.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Jelenleg 12 gyermek van 2 év alatti, és 14 gyermek van 2 év 
feletti a bölcsődében. Egy csoport elég lenne?  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Az új óvodarész legszélső termében 
lehetnének, mert van egy olyan szabály, hogy azonnali kapcsolat kell legyen az udvarral, ott 
ez megoldható lenne. Az ottani udvarrészből ki lehet alakítani a nekik megfelelő játszórészt 
viszonylag védetté. A mosdóhoz be lehet pelenkázót rakni, maximum a kézmosókhoz, ha 
szükséges, dobogót. Ezen túl kell-e még valami nem tudom. A terem adott, oda áthozhatnák a 
kisméretű bútorokat. Olyanban gondolkodtam, ha ez most ad hoc jellegű január 1-től, hogy a 
konyhai részt szolgáltatással meg lehetne rendelni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Honnan? 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Azt nem tudom. A makói bölcsőde hirdeti 
magát, ott működik konyha, ha azonnal kellene megoldás. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Január 1-től ez nem fog működni, de át kell gondolni. A 
megoldásokat meg kellene találni, hogy valamilyen szinten ki tudjuk szolgálni a lakosság 
igényét. Ehhez az is kellene, hogy nézzék meg a későbbi évek születéseinek számait. 
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Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Megnéztük, az utána következő év is 
nagyon rossz, még kevesebb születés várható. Néztem, 40-42 gyermek lesz, akit az iskolába el 
tudunk engedni. Utána drasztikusan csökken, már vegyes csoportjaink vannak a 
továbbiakban. Most 146 gyermek van a ferencszállásiakkal együtt. Akár 20 gyermekkel is 
kevesebb lehet a létszám a következő nevelési évben.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Azt kellene megnézni, hogy mennyi a születés idén, illetve 
jövő évben menyi várható.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Kb. 30 fő volt a tavalyi, az idén 
születettekkel még nem kalkuláltam, mert nem teljes. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A bölcsődei résznél már számít. A bölcsődében elhelyezett 
gyermekek esetében is nagyon sok szülő nem dolgozik. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Az üresen maradó csoportszoba arra 
elegendő, hogy ott a legkisebbek elhelyezhetők, és nem kell Makóra vinni a gyermekeket.  
 
Balázs Zoltán képviselő: A bölcsődében a csoportok száma is csökkent? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Régen 3 csoport volt, most már 2 csoport van. Az is 
megfontolandó, hogy nem volna-e jobb, ha egy csoport működne, csak a dolgozó szülők 
problémáját kezelni. A többi szülő azért kapja a GYES-t és egyéb ellátást, hogy otthon 
foglalkozzon a gyermekével. Most már nagyon racionalizáltan kellene nézni a forintokat, mi 
mennyibe kerül.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Mire adtunk szándéknyilatkozatot a bölcsődénél? Azt mondtuk, 
hogy fenntartjuk a bölcsődét.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Mondtuk. Most sem mondtam, hogy megszüntetjük a 
bölcsődét.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Nem ugyanaz, ha ott tartjuk fent, akkor is fent van tartva? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Így van. Most csak beszélgetünk, hogy milyen megoldásokat 
kellene találni.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Rezsi költsége? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Azt is meg kell hozzá nézni. Most már egy csoporttal 
kevesebb van az óvodában. Mondtam, hogy abban a csoportszobában ne fűtsenek. Nyáron 
lehet használni, de télen ne fűtsék be. A létszámokon spórolunk, de spóroljunk a fűtés és 
egyéb költségen is.  
 
Bacsa György alpolgármester: A rezsi költségek jelentősen csökkennek, ha a bölcsőde 
átkerül az óvoda épületébe, ahhoz képest, amit most kell fizetni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egy csoport irányába kellene menni, megnézni, hogy tudjuk 
ellátni a gyermekeket, de nézni kellene hozzá a születések számát, mert bezárni az ingatlant, 
az sem szerencsés, mert jön egy fordulat, és szükség lenne az épületre, akkor vissza kell 
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állítani. Mi volna a célszerű, hogyan kellene megoldani? Biztos, hogy ebben a rendszerben 
nem tudjuk fenntartani. Nem akarjuk megszüntetni, de valamit erre ki kellene találni. 
Szűkíteni kell.  
 
Szirbik Imre  képviselő: A szükség majd ötleteket fog szülni. Saját vállalkozásomnál is 
tapasztaltam. Például korábban járt ebéd a dolgozóknak, most már nem. Nem lehet a kettőt 
összehasonlítani, de ott is olyan döntések születtek, amit korábban nem tudtunk elképzelni. Ki 
fogjuk majd találni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Együtt kellene kitalálni. Beszéljünk róla. 
 
Szirbik Imre  képviselő: Képviselő asszony ötlete jó bölcsőde ügyben. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ez az én ötletem volt, csak feladatként kapta, hogy járja 
körül.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Csütörtökön találtam először erre a 
megoldásra utalást. Mindig kérdezték a faluban is, és mindenkinek mondtam, hogy ilyen 
nincs. Az egységes óvoda-bölcsőde teljesen más.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ezt nem hirdettem a faluban. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Már két éve folyamatosan kérdezik. Az 
Iskola Szolga című kiadványban olvastam, hogy egy épületben van óvodai csoport és 
bölcsődei csoport is. Az egységes óvoda-bölcsőde olyan, hogy kis településen az óvodai 
csoportba 2 éves kortól fel lehet venni a gyermekeket, ha minden óvodáskorút fel tudnak 
venni, rájuk dupla normatíva jár és kötelező egy gondozónőt alkalmazni. Nálunk ilyen nem 
lehet. Ami most benne van a jogszabályban, hogy egy épületben óvodai és bölcsődei csoport 
is lehet, az most jó lenne. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Felsőzsolcán a két évvel ezelőtti árvíz miatt vadonatúj minden.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Lehet, hogy új az óvoda és bölcsőde épülete is. Ezt végig kell 
járni, meg kell nézni, hogy mi volna a jobb. Ott fenntartva egy csoporttal vagy az óvodában 
egy csoporttal. A következő dolog. A többcélú társulás létrejött Makón és Szegeden is. 
Szegeden külön munkaszervezettel működik, vissza kell jönniük a szegedi hivatal alá, mert 
ezt írja elő a jogszabály. Szegeden fent kívánják tartani, mert nagyon jól működött, nagyon 
szeretnék, ha megmaradna. A polgármestereket is már kérdezték, és önkéntes társulásként 
fogják működtetni. Ebben nagyon sok előny is van. Az a javaslatom, ha ez létre tudna jönni, 
akkor bizonyos tevékenységeket, szociális ágazatról beszélek, hiszen ott vannak többletek, 
házigondozás, étkeztetés, nappali ellátás, családsegítő és gyermekjóléti szolgálat és a bölcsőde 
esetén minimális, társulásban működtetni tovább. Például van az intézményvezetői szerepkör. 
Ott lenne egy intézményvezető, itt helyettes lenne. Nem kell kifizetni nagyon sok pénzt 
intézményvezetőre, nagyon nagy teher. Nem beszélve arról, hogy borzasztóan szűkül a 
feladatellátási kör. 30 %-kal több normatívát kapnánk például a nappali ellátásra, az már egy 
többlet. Ezeket is végig kellene gondolni, hogy a társulásokba hogyan lépünk be. A belső 
ellenőrzés, erről is majd dönt a társulás, ha nem működik társulási formában, csak külsőstől 
tudunk kérni Szegedről, itt a térségben csak a többcélú társulás belső ellenőrei végezték ezt a 
feladatot. A belső ellenőrzéssel kötelező feladatként foglalkoznunk kell.  
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Szirbik Imre  képviselő: A könyvtárral mit tudunk csinálni? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Miután a jogszabály változott, működik tovább a könyvtár, 
megállapodás keretében a szegedi könyvtár vinné tovább a szakmai részét, erről a következő 
testületi ülésen kellene dönteni. Ha a jogszabályok szerint akarjuk működtetni, akkor megint 
előjön, hogy intézményvezetőt kell alkalmazni. Lehet a művelődési házzal összefogva, egy 
intézményként, de akkor kell vezető. Ebben az érdekes az, hogy a könyvtáros főiskolát 
végzett, ha vezető, nem tudom, mitől tud többet a szakmáról, ha meg nem vezető, 
ugyanannyit tud a szakmáról, mintha kapná a vezetői pótlékot. Szakmailag egy főiskolát 
végzett könyvtáros, az a szakmája, jól csinálja. Nem tudom, most miért kell vezető, ha meg 
nincs vezető, akkor a Somogyi Könyvtárral kell egyeztetni. 
 
Szirbik Imre  képviselő: Most ott két fő van? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Igen.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Akkor 1 fővel csökken a létszám. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Most ezt így nem mondom, de sajnos úgy néz ki, hogy ez is 
valami csökkentéssel jár. Visszatérve az óvodához, nagyon meg kell beszélni a bölcsődei 
dolgozókkal, hogy kifejezetten racionális észérvek, és finanszírozás szerint kell dönteni. Ha 
az óvodában nincs ki az optimális csoportlétszám, el kell vinni azokat, akik betöltik az adott 
kort, azoknak az óvodában van a helye, mert óvodai csoportra finanszíroznak, úgy fizetik az 
óvónőket. Azt nem engedhetjük meg magunknak, hogy ott hagyjuk a bölcsődében és az 
óvodában nincs meg az óvodai csoport létszáma és ezzel két óvodapedagógus és egy dajka 
állása szűnne meg.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Ezt már megbeszéltük. Mikor látjuk, hogy 
a gyermek betölti az adott életkorát, folyamatosan egyeztetünk és átadják.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Mindenkinek figyelnie kell arra, hogy csak annyi gyermeket 
vigyenek át, amennyi feltétlenül szükséges, mert ha a gyermek ott marad a bölcsődében, 
akkor teljes gyermekre kapja a finanszírozást. Nagyon nagy együttműködés kell 
finanszírozási szempontból, az adott évhez kapcsolódó szabályokat követve. Most más lesz a 
szabály mint ami eddig volt.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Ez így is van.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egyeztetni kell. Értsék meg azt, hogy fent kell maradni, a 
legjobbat kell kihozni belőle. Majd látjuk, átveszik-e az iskola működtetését. Ha nem veszik 
át, ott is át kell gondolni a működtetést. Mindenkit fizetni nem tudunk. Ezeket a létszámok 
mentén meg kell lépni. A hivatalban lévő létszámot is a finanszírozás alapján kell majd 
meghatározni. Úgy gondolom, hogy a jelenlegi hivatali létszám finanszírozható és lesz rá 
fedezet. Tegnap is elhangzott, hogy esetleg Sportkört ne támogassuk, majd megnézzük, ezeket 
is visszavenni a minimumra. Az biztos, hogy a művelődési ház és könyvtár működtetése 
kötelező feladat, azt nem tehetjük meg, hogy közösségi színtereket nem tartunk fent.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Tegnap volt ilyen felvetésem, nem biztos, hogy ezt jól átgondoltam, 
hogy zárjunk be mindent. A focival kapcsolatban tényleg semmi rossz érzés nincs bennem, 
azt mondom, hogy meg kell szüntetni, nem hiányzik itt ez annyira.  
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Szegvári Ernőné polgármester: Úgy hiszem, hogy hiányzik is és tudva előre, hogy ennyi 
pénz jön, másként kellett volna gondolkodni. Nem tudjuk más intézményeknél, óvodánál 
hogyan alakulnak ezek a kérdések. Ott sem fogják a teljes létszámot finanszírozni, azt is 
láttuk, hogy az óvodánál az új finanszírozással már mínuszban vagyunk. Számolgattuk, hogy 
az óvoda hogyan jön ki a pénzéből, nem fog kijönni. Végig kell gondolni, hogy hol lehet, és 
mit lehet csinálni. Nincs miből. Lehet mondani, hogy megspóroltuk, miért nem vettünk fel 
hitelt. Attól függetlenül a jövő évi guruló forintokat nem oldja meg, ne higgye senki azt, hogy 
ha az Állam azt mondja, hogy kifizette a hitelt, a jövő évet megoldotta, nem oldotta meg. 
Valóban jó, hogy van valamennyi tartalékunk, mert jövőre működési hiányt tervezni sem 
lehet, hitelt a bankok nem adnak, csak likvidhetelt, azt december 21-ig vissza kell fizetni. 
Annyit adnak még, hogy megelőlegezik az uniós forrásokra, ha valaki pályázatot nyert, akkor 
az előfinanszírozás miatt ad egy finanszírozási előlegre hitelt. Nagyon nem lehet másra 
számítani, legalább van tartalékunk, amiből tudunk ezt-azt pótolni, ha nem gondolkozunk 
racionálisan, akkor ez is el fog pár év alatt tűnni. Nincsen ebben a költségvetési anyagban 
olyan, hogy fejlesztések forrása. Egy önkormányzatnak hiába van gépjárműadó, iparűzési, 
kommunális adóbevétele nem tud miből fejleszteni, a működést is hiánnyal fedi le.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Tudom, hogy arra nem lehet alapozni, hogy majd lesz valahogy, de 
biztos, hogy az összes önkormányzat ebben a cipőben jár, pláne a hasonló nagyságú és nálunk 
kisebbek. Erre ki fognak valamit találni, ugyanilyent, mint ez az adósságátvállalás. Ha látják, 
hogy mindenki megy tönkre, nem tudják működtetni az intézményeit, akkor valamilyen 
formában pénzeket fog adni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Fele lett az önkormányzati kasszában a pénz, a másik fele ott 
van a járási hivatalok működtetésében és az oktatási hivatal működtetésében. Már az 
államtitkár helyettes lemondott, mert tudja, hogy nem lesz elég az oktatási intézmények 
finanszírozására az a keret. Nem adja hozzá a nevét, ezt nem vállalja fel. Ha ott is hiányok 
lesznek és az önkormányzati kasszában is, nem tudom, honnan tudnának még ehhez pénzt 
teremteni.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Azért vezetik be ezt a sok adót, mert próbálják összeszedni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Feladatfinanszírozásról beszél, ez nagyon jól hangzik a 
lakosság számára, de a feladatfinanszírozás a tavalyi évi szinten van. Azt is mondhatják, hogy 
a bölcsőde nem kötelező feladat. Lehet, már ezzel fogják az iskola kérelmünket elutasítani. 
Nem tudjuk, mit fognak válaszolni. Megkaphatjuk az iskolát feladatul, ami alapból legalább 
20 millió Ft és akkor mit csinálunk.  
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Elvon 20-30 millió Ft Szjá-t, 
iparűzési adóból 8,5 millió Ft-ot, gépjárműadónál kb. 13 millió Ft-ot. Elvon 150 millió Ft-ot 
és átvállal 110 millió Ft-ot. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A hivatalból elvisznek két dolgozót 0,8 fő helyett és az 1,2 fő 
munkája a többieké marad. 
 
Szirbik Imre  képviselő: Amit arra a két dolgozóra kaptunk, az a pénz felszabadul? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nem. Felszabadul valahol, mert az Szja, Szja-kiegészítés, 
településüzemeltetés, ebben benne volt a hivatalok működtetése is. Ez így nem fog 
felszabadulni, hanem hivatali létszámra fogjuk kapni a finanszírozást.  
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Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Valamint lakosságszám arányában 
állapítja meg. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A faosztástól kezdve a közmunkások irányításáig egy ember 
van és az nagyon kevés. Akkor, amikor a csatorna után is rohangálni kell nap mint nap, 
intézzük és utánanézünk. Az Alkotmánybíróság döntéséről szóló tájékoztatás elmaradt, 
kérném jegyző urat, hogy ismertesse. 
 
Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Közösségellenes magatartásokról szóló rendeletet alkotott a 
testület. Az Alkotmánybíróság a felhatalmazó rendelkezéseket hatályon kívül helyezte. Ezért 
a helyi rendeletet majd hatályon kívül kell helyezni, de már most sem lehet alkalmazni. Nincs 
ilyen a továbbiakban, hogy tiltott, közösségellenes magatartás, amilyen tényállások abban 
vannak szabályozva, szankcionálva. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A 2013. évi költségvetéssel kapcsolatban próbáljuk keresni a 
megoldásokat, hozzuk majd a testület elé, számításokat végzünk, dolgozunk rajta. Ha az idei 
évre azt mondtuk, hogy nehéz lesz, a következő százszorta rosszabb lesz. Hozzuk majd, 
megpróbáljuk megkeresni az olcsóbb működés lehetőségét. Kérdés? Aki elfogadja a 
koncepciót, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 295/2012. számú határozatát. 
 
Tárgy: Kiszombor Nagyközség Önkormányzata 2013. évi költségvetési koncepciója 
 
295/2012. (XI. 27.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kiszombor 
Nagyközség Önkormányzata 2013. évi költségvetési koncepciója tárgyú előterjesztést és az 
alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2013. évi 
költségvetési koncepcióját megismerte, azt elfogadta. 
 
A költségvetési koncepció a határozat mellékletét képezi. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Folytassuk munkánkat nyílt ülés keretében. 
 

Kmf. 
 
 

Szegvári Ernőné         Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester        jegyző 


